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Zápis ze 17. zasedání Zastupitelstva obce Křenovice,  

konaného dne 15. 11. od 19:00 hodin  

v obřadní síni obecního úřadu Křenovice, Školní 535 
 

Zahájení zasedání 

Zasedání Zastupitelstva obce Křenovice (dále „ZO“) bylo zahájeno v 19:00 hodin starostou 

obce. Předsedající konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno a informace o jeho konání byla 

na úřední desce Obecního úřadu Křenovice zveřejněna v souladu se zákonem po dobu 

nejméně 7 dní, a to od 4. 11. 2016. Současně byla zveřejněna na elektronické úřední desce. 

Předsedající dále z prezenční listiny přítomných členů ZO konstatoval, že je přítomno 8 členů 

ZO (z celkového počtu 11), takže ZO je usnášeníschopné (podle § 92 odst. 3 zákona  

o obcích).  

 

Technický bod 

1.1.Určení ověřovatelů a zapisovatele 

Předsedající navrhl určit ověřovateli zápisu paní Marii Hladkou a pana Oldřicha Bartoška. 

K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. Před hlasováním dal předsedající možnost 

vyjádřit se přítomným občanům. 

 

Návrh usnesení č. 1: 

Zastupitelstvo obce Křenovice určuje ověřovateli zápisu paní Marii Hladkou a pana 

Oldřicha Bartoška. 

 

Výsledek hlasování: pro  8       proti 0          zdržel se  0     

Usnesení č. 1  bylo schváleno 

Zapisovatelkou určil předsedající paní Ludmilu Veselou. 

 

1.2.Schválení programu jednání 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s informací zveřejněnou na 

úřední desce. Navržený program: 

 

1) Technický bod   

2) Schválení přijetí dotace 

3) Rozpočtové opatření 

4) Různé  

5) Diskuze  

6) Závěr 

 

Předsedající navrhl projednat v bodu „Různé“: 

1. Dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo s fi. 1. VASTO 

2. Podání žádosti o dotaci z programu MŠMT 

3. Schválení poskytnutí daru Brněnskému městskému střeleckému sboru 
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4. Schválení poskytnutí daru Oblastní charitě Hodonín 

5. Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene -  přípojka NN Vildová 

6. Změna účelu dotace poskytnuté Sportovně střeleckému klubu Křenovice 

 

Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným. K návrhu nebyly vzneseny 

žádné připomínky. Předsedající dal hlasovat o návrhu usnesení. 

 

Návrh usnesení č. 2: 

Zastupitelstvo obce Křenovice schvaluje program zasedání doplněný o návrhy starosty: 

1) Technický bod   

2) Schválení přijetí dotace 

3) Rozpočtové opatření 

4) Různé  

4.1. Dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo 

4.2. Podání žádosti o dotaci z programu MŠMT 

4.3. Schválení poskytnutí daru Brněnskému městskému střeleckému sboru 

4.3. Schválení poskytnutí daru Oblastní charitě Hodonín 

4.4. Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene -  přípojka NN 

Vildová 

4.5. Změna účelu dotace poskytnuté Sportovně střeleckému klubu Křenovice 

5) Diskuze  

6) Závěr 

Výsledek hlasování: pro          proti           zdržel se      

Usnesení č. 2  bylo  schváleno 

 

2. Schválení přijetí dotace 

Obci byla rozhodnutím ze dne 19. 10. 2016 přidělena dotace z Ministerstva financí na akci 

„Rozšíření kapacity ZŠ a MŠ Křenovice“ v celkové výši 9.128.000,- Kč.  

Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným. K návrhu nebyly vzneseny 

žádné připomínky. Předsedající dal hlasovat o návrhu usnesení. 

 

Návrh usnesení č. 3: 

Zastupitelstvo obce Křenovice schvaluje přidělení dotace od poskytovatele – 

Ministerstvo financí, Letenská 525/15, 110 00 Praha 1, na akci „Rozšíření kapacity ZŠ a 

MŠ Křenovice“ v celkové výši 9.128.000,- Kč. 

 

Výsledek hlasování: pro 8         proti   0        zdržel se   0           

Usnesení č. 3  bylo schváleno 

 

3. Rozpočtové opatření 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem rozpočtového opatření č. 6/2016. Před hlasováním 

dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným. K návrhu nebyly vzneseny žádné 

připomínky. Předsedající dal hlasovat o návrhu usnesení. 
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Návrh usnesení č.  4: 

Zastupitelstvo obce Křenovice schvaluje rozpočtové opatření č. 6/2016. Opatření bude 

uloženo u účetní obce Křenovice. 

 

Výsledek hlasování: pro 8         proti  0         zdržel se   0   

Usnesení č. 4  bylo  schváleno  

 

4. Dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo  

Předsedající seznámil přítomné s obsahem dodatku s fi. 1.VASTO spol. s r. o. na akci 

„Přístavba ZŠ Křenovice“. 

Dodatek je zejména důsledkem změny v technologii stropu, vynucené výpadkem výroby 

plánovaných prefabrikátů. 

Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným. K návrhu nebyly vzneseny 

žádné připomínky. Předsedající dal hlasovat o návrhu usnesení. 

Návrh usnesení č. 5: 

Zastupitelstvo obce Křenovice schvaluje dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo na akci 

„Přístavba ZŠ Křenovice“ s fi . 1.VASTO spol. s r.o., Na Dolansku 295/9, 755 01 Vsetín, 

IČ 41084900.  

 

Výsledek hlasování: pro 8         proti  0         zdržel se  0          

Usnesení č. 5   bylo schváleno 

 

 

5. Podání žádosti o dotaci z programu MŠMT 
 

Předsedající seznámil přítomné se záměrem obce podat žádost o poskytnutí dotace z kapitoly 

Ministerstva školství mládeže a tělovýchovy využít na rekonstrukci podlahy ve sportovní hale 

v Křenovicích. Žádost musí být podána do 30. 11. 2016 a její podání musí být schváleno 

zastupitelstvem obce. 

Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným.  

M. Hladká – musí být k žádosti zpracován projekt? 

J. Mozdřeň – projekt je určitě výhodou 

P. Maděra – obec má zpracovanou cenovou nabídku pro několik variant (2 druhy povrchu – 

dřevěné parkety, PVC; celková rekonstrukce nebo pouze výměna horní vrstvy podlahy). 

Vzhledem ke stavu podlahy bude stačit pouze výměna horní vrstvy, podkladový rošt je 

v pořádku. Jako vhodnější se jeví podlaha z PVC. 

H. Procházková – jak je to z hlediska tepelné pohody u PVC podlahy? V hale jsou kroužky 

malých dětí, nebude podlaha „studit“? 
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P. Maděra – Obě podlahy by ležely na roštu – nebudou nalepené na betonu, jsou tedy 

z hlediska tepelné pohody srovnatelné. Z hlediska úklidu a následných nákladů vychází 

rovněž lépe PVC povrch. Životnost PVC je až 20 let.  

K návrhu nebyly vzneseny další připomínky. Předsedající dal hlasovat o návrhu usnesení. 

Návrh usnesení č. 6: 

Zastupitelstvo obce Křenovice schvaluje podání žádosti o dotaci z programu MŠMT 

„Podpora materiálně technické základny sportu“ na akci „Rekonstrukce sportovní haly 

Křenovice“ a spolufinancování projektu z rozpočtu obce ve výši minimálně 40% 

z celkové ceny díla.  

 

Výsledek hlasování: pro 8         proti  0         zdržel se  0          

Usnesení č. 6   bylo schváleno 

 

6. Schválení poskytnutí daru Brněnskému městskému střeleckému sboru 
 

Předsedající seznámil přítomné se žádostí Brněnského městského střeleckého sboru o 

poskytnutí daru na vybudování pomníku pana Vlastimila Schildbergera na vojenském 

pohřebišti na brněnském ústředním hřbitově. P. Vlastimil Schildberger byl vojenským 

historikem, soudním znalcem militárním a jedním ze zakladatelů klubů vojenské historie. 

Předsedající navrhl poskytnout Brněnskému městskému střeleckému sboru neúčelový dar ve 

výši 5.000,- Kč 

Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným.  

p. Bartošek – pan Schildberger byl významnou osobností, zabýval se historií první i druhé 

světové války, několikrát přispíval články i do Křenovického zpravodaje. 

K návrhu nebyly vzneseny jiné připomínky. Předsedající dal hlasovat o návrhu usnesení. 

Návrh usnesení č. 7: 

Zastupitelstvo obce Křenovice schvaluje poskytnutí daru Brněnskému městskému 

střeleckému sboru se sídlem Antonína Procházky 40, 623 00 Brno, IČ 266 20 235 ve výši 

5.000,- Kč.  

 

Výsledek hlasování: pro 5        proti 2          zdržel se  1          

Usnesení č. 7   nebylo schváleno 

 

7. Schválení poskytnutí daru Oblastní charitě Hodonín 
 

Předsedající seznámil přítomné se žádostí Diecézní charity Brno, Oblastní charita Hodonín, o 

finanční podporu Charitní ošetřovatelské služby Bučovice a Slavkov u Brna, na zdravotní péči 

poskytovanou v našem regionu. Jedná se o službu, kdy je občanům prováděn zdravotní výkon 

u nich doma a oni nemusí být hospitalizováni v nemocnici. V letošním roce bylo takto 

v Křenovicích ošetřeno 13 občanů. 
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Předsedající informoval přítomné o částkách, které byly Oblastní charitě Hodonín poskytnuty 

v roce 2013 (Charitní ošetřovatelská služba Slavkov 5.000,-; Charitní poradna Slavkov 

5.000,- Kč; Centrum denních služeb Slavkov 5.000,- Kč) a 2014 (Charitní ošetřovatelská 

služba Slavkov 5.000,- Kč). Na základě veřejnoprávní smlouvy o příspěvku na 

spolufinancování sociálních služeb bylo městu Slavkov vyplaceno v r. 2015 – 40.212,- Kč a 

v r. 2016 – 36.132,- Kč.  

Předsedající navrhl poskytnout neúčelový dar ve výši 5.000,- Kč. 

Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným. Nebyly vzneseny jiné 

návrhy či připomínky. Předsedající dal hlasovat o návrhu usnesení. 

Návrh usnesení č. 8: 

Zastupitelstvo obce Křenovice schvaluje poskytnutí daru Diecézní charitě Brno, 

Oblastní charita Hodonín, IČ 44990260 ve výši 5.000,- Kč.  

 

Výsledek hlasování: pro  8        proti  0         zdržel se  0          

Usnesení č. 8   bylo schváleno 

 

8. Smlouva č. 1030033262/001 o smlouvě budoucí o zřízení věcného   

břemene – přípojka NN Vildová 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem Smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného 

břemene se společností E.ON Distribuce a.s. na akci „Křenovice, přípojka NN Vildová“. 

Břemeno bude sjednáno za jednorázovou úplatu ve výši 500,- Kč bez DPH.  

Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným. K návrhu nebyly vzneseny 

žádné připomínky. Předsedající dal hlasovat o návrhu usnesení. 

 

Návrh usnesení č. 9: 

Zastupitelstvo obce Křenovice schvaluje Smlouvu č. 1030033262/001 o smlouvě budoucí 

o zřízení věcného břemene se společností E.ON Distribuce a.s., F.A. Gerstnera 2151/6, 

370 49 České Budějovice, IČ 25733591 na akci „Křenovice, přípojka NN Vildová“. 

 

Výsledek hlasování: pro  8        proti   0        zdržel se     0 

Usnesení č. 9 bylo schváleno 

 

9. Schválení změny využití dotace 
 

Předsedající seznámil přítomné se žádostí Sportovně střeleckého klubu Křenovice o změnu ve 

využití poskytnuté dotace. SSK Křenovice si dne 14. 1. 2016 podal žádost o poskytnutí dotace 

z rozpočtu obce na nákup vybavení pro sportovní střelbu, konkrétně tlakovou láhev, střelecký 

kabát, střelecké rukavice a dalekohled. Nyní se však střeleckému klubu naskytla příležitost ke 

koupi starší profesionální střelecké pušky. Sponzorskými dary zajistili částku 14.000,- Kč. Na 

zbývající částku 5.201,- by rádi použili přiznanou dotaci.  

Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným.  



Č. j. KRE-2470/2016-LV 

Zápis ze 17. zasedání Zastupitelstva obce Křenovice, ze dne 15. 11. 2016 

6 

 

M. Hladká – upozorňuje na nutnost, mít na pořízení zbraně řádný účetní doklad. 

Jiné připomínky nebyly vzneseny. Předsedající dal hlasovat o návrhu usnesení. 

Návrh usnesení č. 10: 

Zastupitelstvo obce Křenovice souhlasí se změnou účelu dotace poskytnuté z rozpočtu 

obce pro částku 5.201,- Kč.  

 

Výsledek hlasování: pro 8         proti  0         zdržel se  0          

Usnesení č. 10   bylo schváleno 

 

10. Diskuze 

Pí. Čermáková – součástí volebního programu byla výstavba penzionu pro důchodce 

v Křenovicích do konce volebního období. Kdy se začne stavět?  

J. Mozdřeň, P. Maděra, H. Procházková – do konce volebního období určitě penzion stát 

nebude. Nejedná se o jednoduchou záležitost nejenom z pohledu stavby, ale i režimu a 

provozu zařízení. Do konce roku bude ustanovena pracovní skupina, která bude projekt řešit. 

Musí se předem stanovit režim zařízení - jaký typ ubytování bude poskytován, jaké služby 

bude nabízet, pro koho bude dům určen, kdo ho bude provozovat, jak bude financována 

stavba, jak provoz apod. Existují různé druhy podpor a dotací, ale nyní není podporováno 

sociální bydlení. Pokud by obec začala stavět teď, musela by celou stavbu financovat sama. 

Pro obec by bylo vhodnější mít připravený projekt a pokusit se financování zajistit z dotací, 

budou-li vypsány – tak, jak tomu bylo letos v případě rozšíření ZŠ. 

Pí. Čermáková – upozorňuje opakovaně na plné hnědé kontejnery na bioodpad. Obec by jich 

měla zajistit víc. Některé obce mají biopopelnice u domu – proč tomu tak není v Křenovicích? 

Navrhuje, aby se Fotozpravodaj Barevné Křenovice nedával do domácností zdarma, ale aby si 

ho občané kupovali za 50,- Kč. Spousta lidí ho nečte a hned vyhazuje – uspořené peníze by se 

daly použít na likvidaci bioodpadu. 

J. Mozdřeň – I pokud by byly do sběrných hnízd doplněny další kontejnery, budou opět plné. 

Obec i letos objednala 2 mimořádné podzimní svozy „hnědých“ kontejnerů, za které zaplatí 

téměř 5.000,- Kč. 

H. Procházková – je předpoklad, že v příštím roce budou občané pro likvidaci bioodpadů 

využívat také vlastní kompostéry, o které projevili zájem  

p. Partyka – Kdy bude obec opravovat plot kolem zadní části hřbitova – dírami lezou na 

hřbitov psi a kočky. Stížnost na úklid na hřbitově – listí se pouze odfoukává na hroby, 

neuklízí se. 

P. Maděra – S opravou se počítá, letos na ni nezbyly peníze. Správce hřbitova listí fouká na 

hromadu do uliček, následně je odklízí. Upozorní ho, aby ho nefoukal na hroby. 

p. Partyka – dotaz, zda má obec pravomoc postihovat bezohledné řidiče, kteří parkují na 

travnatých plochách. 

J. Mozdřeň – obec může pouze tak, jako každý občan, kontaktovat policii a upozornit na 

nesprávné parkování. 

p. Partyka – dotaz na prostor před hřbitovem (vedle Pospíšilových) – uvažovalo se zde o 

vybudování parkoviště. Bude se dělat? 
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M. Hladká – je zpracovaná parkovací studie, nová parkovací místa by se měla budovat, až se 

místa navržená ve studii vyčerpají. 

H. Procházková – místo u hřbitova nebylo doporučeno vzhledem k blízkosti křižovatky 

D. Hořavová  – upozorňuje na problém s parkováním na ul. Nádražní – auta často stojí až do 

křižovatky, pokud jede od nádraží autobus, je problém se vyhnout. 

 

11.  Závěr 

Předsedající ukončil zasedání Zastupitelstva obce Křenovice dne 15. 11. 2016 ve 20:00 

Zápis byl vyhotoven dne 21. 11. 2016. 

 

 

 

Starosta obce     …………………………… 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

     …………………………… 

 

 

     …………………………… 

 

 

 


